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També diu el Sr. Zaragozà que es fique en negreta 
intervencions del grup JNP.

El Sr. Viol diu que son informes que es van llegir al ple i 
es van donar al secretari íntegrament i que les frases en 
negreta el que ressalten és l’èmfasi de la frase, res més. 

Sotmeses a votació s’aprova per unanimitat la de data 27-
03-2009 i per majoria la de data 02-04-2009, perquè els 
regidors del grup popular diuen que s’abstenen ja que no 
van estar.

2n.- SOL·LICITUD D’INCLUSIÓ D’OBRES pER ALS 
pLANS pROVINCIAL pER A 2010 I ApROVACIÓ  DE 
pROJECTES.-  S’adone al ple la pròxima conclusió del 
termini per a sol·licitar la inclusió d’obres als plans provincial 
de la Diputació per a dos mil deu.

El Sr. Alcalde explique que es vol sol·licitar:

Per al nucli urbà de les Coves de Vinromà la “ADECUACIÓN 
DE ESPACIOS URBANOS PARA UBICACIÓN DE 
CONTENEDORES SELECTIVOS”. El Sr. Alcalde comenta 
al respecte que s’inclou aquest projecte perquè va ser el 
projecte més votat en l’enquesta que es va realitzar als 
veïns i veïnes del poble.

Es Sr. Alcalde segueix comentant que per als nuclis 
disseminats es volen sol·licitar els següents projectes:
- Per al Mas d’En Rieres   “ADECUACIÓN Y PAVIMENTACIÓN 

CAMINO: MAS DE NEL - CUATRO CAMINOS”.
- Para el Mas d’En Ramona ADECUACIÓN Y 
PAVIMENTACIÓN DE CAMINO DEL MAS D’EN ROMEU A 
CTRA. TÍRIG.
- Para el Mas de Abad ADECUACIÓN Y PAVIMENTACIÓN 
DEL MAS DE DONIS.
Sotmesa a votació la proposta s’aprove per quatre vots a 
favor del Sr. Alcalde i el grup JNP i quatre abstencions, del 
grup popular.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que aproven les obres per als 
disseminats però que no estan d’acord amb l’obra per al 
casc urbà, i per això la seua abstenció. També comenta 
que respecte a aquest projecte dels contenidors queden 
a l’aire una serie de preguntes com són: si la ubicació dels 
recintes es farà en terrenys municipals, que hi ha una errada 
als plans del carrer Sant Miquel.

El Sr. Alcalde comenta que respecte a la ubicació dels 
contenidors s’haurà de canviar la dels contenidors del C/ 
Lluís Llucia, que ja s’ha parlat en Diputació i els tècnics 
estan informats  d’aquest canvi que s’haurà de fer i que a 
partir d’ara es buscarà una nova ubicació per donar servei 
a aquesta zona del poble.  També comenta que si que és 
cert que s’ha produït un error en els plànols de la ubicació 
dels contenidors del C/ Sant Miquel i que ja s’ha ficat en 
coneixement  de l’arquitecte perquè ho rectifique.

El Sr. Zaragozà pregunta en què consistís l’acondicionament 
dels contenidors del carrer bolcador.


